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INTERPELACJA 

w sprawie drogi rowerowej przy CH Promenada 

 

 

 

Zwracam się z uprzejmą prośbą o doprowadzenie do udrożnienia drogi 

rowerowej przy CH Promenada, która jest systematycznie blokowana w każdą 

sobotę przez klientów stoisk handlowych rozlokowanych wzdłuż wspomnianego 

ciągu. 

Proszę o informację czy właściciele stoisk mają pozwolenie na handel we 

wskazanym miejscu i czy Straż Miejska może przeprowadzić cykliczną akcję 

porządkową. 

Być może sprawę rozwiąże dopuszczenie handlu (jeśli może sią tam 

prawnie odbywać) tylko po jednej stronie – ciągu pieszego i wówczas nie będzie 

potrzeby spacerowania przez pieszych po drodze dla rowerów, a przynajmniej 

ten proceder zostanie ograniczony. 

W załączeniu przekazuję zdjęcia z soboty. 

 

 

 

        Z poważaniem 

       Jacek Krawczyk 

 


